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Ciolacu: Voi merge înainte în privinta reglementarilor jocurilor de noroc; nu am

nicio problema cu amenintarile din industria pacanelelor

Prim-ministrul Marcel Ciolacu a declarat ca nu are nicio problema cu "amenintarile din industria

pacanelelor", reiterând faptul ca joi Guvernul va aproba o ordonanta de urgenta prin care toti operatorii sa

fie obligati sa aiba sediul fiscal în România, iar legea aflata în Parlament prin care sunt scoase "toate

pacanelele în afara localitatilor" va intra într-un regim de adoptare rapida.

"Vreau sa anunt ca voi merge înainte si în privinta reglementarilor jocurilor de noroc, nu am nicio problema cu

amenintarile din industria pacanelelor si joi vom da ordonanta de urgenta prin care toti operatorii sa fie obligati sa

aiba sediul fiscal în România, iar legea aflata în Parlament prin care scoatem toate pacanelele în afara localitatilor

va intra într-un regim de adoptare rapida. Sunt convins ca autoritatile statului vor face lumina cu privire la modul

în care acesti intermediari vor sa prezinte politicieni pentru a lua decizii în favoarea acestei industrii, cum s-a

întâmplat în trecut, regasindu-se câteodata chiar consilieri ai primului ministru. Asa cum au facut si în pandemie,

atunci când mafia jocurilor de noroc a fost la masa Guvernului, pacanelele erau deschise pe tot teritoriul României,

în timp ce bisericile si spitalele erau închise", a declarat Marcel Ciolacu, luni, în sedinta de Guvern.
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